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Rapport ‘Beoordeling stand van zaken aanpak beleidsinformatie jeugdzorg’

Geachte leden van Provinciale Staten,

De Randstedelijke Rekenkamer heeft, op verzoek van de commissie ZC&M, het nieuwe
programmaplan van het Instellingenberaad ten behoeve van het verbeteren van de
beleidsinformatie in de jeugdzorg beoordeeld. Tevens hebben wij, zoals afgesproken met de
commissie ZC&M, de scenarioanalyse met betrekking tot het externe datawarehouse
beoordeeld. Op basis van een kort vooronderzoek hebben wij besloten om de
voortgangsmonitor over de uitvoering van onze eerdere aanbevelingen eveneens te
beoordelen.

Wij bieden u hierbij digitaal aan het resultaat van dit onderzoek, het rapport ‘Beoordeling stand
van zaken aanpak beleidsinformatie jeugdzorg’ en bijbehorend persbericht. In het rapport
ontbreekt de bestuurlijke reactie van Gedeputeerde Staten (GS), omdat wij deze niet tijdig
hebben ontvangen. Hierdoor ontbreekt ook ons nawoord in het rapport.

Op 1 december 2011 zullen wij tijdens de commissievergadering ZC&M aanwezig zijn voor een
mondelinge toelichting en het beantwoorden van vragen over het rapport.

In reactie op de brief aan u van GS (kenmerk 2011-60067), verhelderen wij graag een en ander
over de procesgang van het onderzoek. GS stellen in deze brief namelijk dat de nieuwe
planning van de Rekenkamer het College te weinig ruimte liet om tijdig een besluit te nemen
over het programmaplan beleidsinformatie en de scenarioanalyse van het externe
datawarehouse. Op 7 juli 2011 hebben wij de planning van ons onderzoek besproken met de
commissie ZC&M. Deze planning was gebaseerd, zoals ook in de betreffende planning staat
vermeld, op het feit dat de provincie het plan van het Instellingenberaad op 24 juni 2011 aan de
Rekenkamer ter beoordeling had toegestuurd. Op 13 juli 2011 heeft de provincie deze versie
van het plan echter ingetrokken en het Instellingenberaad verzocht het plan aan te passen. Pas
op 2 september 2011 heeft de Rekenkamer een, ten opzichte van de versie van juni aanzienlijk
gewijzigde, nieuwe versie van het plan ontvangen. Hierdoor kon ons onderzoek pas 10 weken
later starten. Wij hebben de doorlooptijd van onze analyse en het wederhoor moeten inkorten
om alsnog, zoals afgesproken, de commissiebehandeling van eind november te halen (zie
bijlage B van bijgaand rapport voor een chronologisch overzicht van de ontwikkeling van het
plan).



GS stellen in de bovengenoemde brief aan u tevens dat de Rekenkamer in een bestuurlijk
overleg op 17 oktober 2011 heeft aangegeven niet met een analyse te zullen komen. Dit is
echter onjuist weergegeven. De verantwoordelijk gedeputeerde gaf in het overleg aan binnen
enkele dagen aan de Rekenkamer te laten weten hoe ze verder wilde, want ze stelde dat zij het
plan zelf niet kende. Indien de gedeputeerde zou besluiten het plan in te trekken, zou een
oordeel van de Rekenkamer niet meer aan de orde zou zijn. Vervolgens hebben GS op
27 oktober 2011 per brief (ontvangen per e-mail) het volgende aangeven: ‘Wij zijn voornemens

een besluit te nemen over beide onderwerpen (red. het plan beleidsinformatie en de

scenarioanalyse van het externe datawarehouse). Hierbij willen wij graag uw bevindingen

betrekken. Mede tegen het licht van het overleg met de portefeuillehouder jeugdzorg op

17 oktoberjL willen wij u vragen zo spoedig mogelijk uw bevindingen aan ons kenbaar te

maken, zodat wij een besluit kunnen nemen vô6r 28 november2011.’ Zoals op 31 oktober
2011 aan GS aangekondigd, hebben wij op 7 november 2011 het conceptrapport gelijktijdig
voor feitelijk en bestuurlijk wederhoor toegestuurd aan de provinciesecretaris en GS. Tevens
hebben wij op 7 november 2011 het Instellingenberaad gevraagd het conceptrapport te
controleren op feitelijke onjuistheden en/of onvolkomenheden. Op 14 november 2011 hebben
wij de enkele passages die naar aanleiding van het feitelijk wederhoor zijn
toegevoegd/aangepast aan GS doorgegeven. Hierdoor waren GS in staat om op 15 november
2011, met inachtneming van onze bevindingen, een besluit te nemen over het plan
beleidsinformatie en het externe datawarehouse. Een tijdige aanlevering van de stukken aan
de commissie ZC&M was dan nog steeds mogelijk, aangezien deze uiterlijk op 16 november bij
de griffie aangeleverd moesten worden. De reden voor de vervroegde besluitvorming van GS
over het programmaplan en het externe datawarehouse op 8 november 2011, zonder de
resultaten van ons onderzoek daarbij te betrekken, is ons niet bekend.
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